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 Блиски сарадници Војислава Шешеља почели су да се питају да ли је лидер СРС заиста
тешко болестан или су приче о његовом здрављу политичка ујдурма.

   - Када је ушао у ријалити емисију „Фарма”, на питање шта ће да пије, Шешељ је
затражио кока-колу. Да ли је неко чуо да особа чија је јетра захваћена раком пије
кока-колу? У истој емисији пробао је и ракију, оценио је да је добра, али је затражио да
му се ипак донесе црно вино - каже један високи функционер СРС за „Блиц”.   

  

Сумње да Шешељ обмањује јавност јавиле су се код његових сарадника убрзо након што
је дошао из Хага, када је вођа радикала почео да у свом кабинету свакодневно
конзумира чоколаде и колаче из оближње посластичарнице.

  

- Човек просто тамани слаткише, посебно шампите. Зна да заредом поједе две велике
шампите, а онда тражи чоколаду - тврди наш саговорник.

  

Неверицу у вези с тим колико је Шешељу заиста лоше изазвала су и летошња дешавања,
када је из СРС саопштено да је он „на ивици смрти” и да је био на компликованој
операцији, да би испоставило да је имао само бенигну хируршку интервенцију.

  

Због свега тога, међу радикалима је почело да се прича да је Александар Вулин био у
праву када је тврдио да је Шешељев повратак у Србију резултат његовог договора са
Западом, односно да је доведен у Србију не због лошег здравља, већ из политичких
разлога. 
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